
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 680
Deler ministeren holdningen, at vi skal være ærlige i vores rådgivning af pa-
tienter og patienters forældre og sige, at vi ikke har et videnskabeligt grundlag
for, at der er en effekt af adhd-medicinering, eller er ministeren enig med
overlæge Tine Houmann, formand for udvalget omkring adhd-medicinering
hos Rådet for Anvendelse af Dyr Sygehusmedicin i, at man ikke skal tillægge
den nye forskningsgennemgang af undersøgelser af adhd-medicinens effekt,
omtalt i artiklen ’Ny kritik af adhd-rådgivning’ i Politiken den 5. juni 2016, en
stor vægt, da forskernes krav til kvaliteten af undersøgelserne er for høje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. juni 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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